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Ласкаво просимо мої дорогі улюблені брати та сестри. Слухайте уважно і 

отримайте наступне повідомлення з любов’ю. Шановні брати планети 

Земля. Я Аштар Шеран. Моя радість сьогодні полягає не лише в тому, щоб 

я міг приїхати сюди ще раз і бути з усіма вами, але і приєднатися до всіх 

моїх галактичних братів навколо вашої планети. Перемоги трапляються 

щодня. Вам буде цікаво, хто виграє? Ми нічого не бачимо, нічого не знаємо. 

Найбільша перемога буде в змозі робити те, що ми будемо робити. Ні 

шуму, ні відчаю, ні руху на планеті. Це найкраща тактика у війні. Дійте на 

розсуд, не помічаючи ворога. З великою обережністю. Завжди аналізуючи 

заздалегідь наступний етап, до якого можна потрапити, і саме це ми 

будемо робити. Ворог все ще має певну силу, але не силу атакувати 

невинних планети. Вони більше не мають цієї сили. Не судіть про ситуації 

лише з того, що ви бачите. У всьому, що показано, є багато брехні та 

макіяжу. Не судіть передчасно, ризикуючи покаятися завтра. Зараз саме 

час довіряти Світлу, яке на 100% посаджене на вашій планеті, вже немає 

жодного типу блоку. Центральне сонячне світло наближається до цієї 

планети з максимальною інтенсивністю, вивільняючи, викриваючи та 
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виводячи всі істини на поверхню. Не можна приховувати, обманювати, 

діяти в тіні, бо тіней більше не існує. Все світло, і світло все розкриває, все 

викриває. Звідки ти можеш знати, що щось не так, знаючи правду про цей 

факт? Відтепер ми повинні бути обережними, оскільки ЗМІ 

використовуватимуть усі факти, щоб викликати відчай. Щоб показати, що з 

кожним днем все погіршується, найбільша обережність буде розглядати 

факт з позитивного кута. Якщо щось погане викрито, дякую, що ви були 

викриті. Не вібруйте негативну сторону, не вібруйте дію, спричинену 

засобами масової інформації, вібрує той факт, що світло здобув. Те, що 

було приховано, буде викрито, щоб усі знали про його існування. Це гра 

світла, це не зло, що діє, це світло. Вони наполягають на тому, щоб 

показати, який їхній світ є там, де існує лише зло, але якщо ви почнете 

спостерігати за кожною подією очима світла, енергія буде іншою. Не 

поширюйте і не коментуйте нічого, просто подивіться на це і подякуйте 

світлу за його викриття. Не судіть нічого, бо ніхто не повинен судити, 

просто забудьте про це. Вивчіть урок викритого випадку і забудьте його. 

Таким чином вам доведеться діяти відтепер, тому що вони намагатимуться 

все більше і більше показувати вам жахливі та рідкісні речі, просто щоб 

скандалізувати вас і посилити ваш страх перед світом. Ваш світ рухається 

до світла, тому якщо кожен з вас не поширить енергію, яку він випромінює, 

ваш світ не погіршиться. Ваш світ тільки погіршується, тому що люди 

поширюють негативну енергію, яку вони випромінюють, а не тому, що світ - 

це те, що вони кажуть, тому кожен із вас повинен спостерігати, будьте 

вдячні за те, що вам показує світло, і просто забути. Відірвіть від розуму і 

серця те, що ви показуєте. Це вас не стосується, ця людина вас не 

стосується. Не ви будете судити його, це він буде судити себе, бо він 

отримає натомість те, що він вчинив. Це не ти, хто це змінить, зробивши це 

кращим чи гіршим. Тепер ви можете погіршити свій світ, якщо введете цю 

енергію. Все буде викрито, нічого не буде приховано. Знати, як зіткнутися з 

кожною новиною. На планеті є лише світло. Все відбувається на великій 

швидкості, і ви здивуєтеся, як все вийде. Наша поява вже запланована. Ми 

більше не залежимо від енергій планети. Ми дійшли до того, що ми вже 

встановили день, коли ми масово досягнемо вашої планети. Якою буде 

реакція людського роду? Я не скажу, що це буде реакція, коли всі нам 
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аплодують, навпаки, буде багато нападів та дискусій. Ми нічого не будемо 

робити, ми будемо з'являтися лише як перший контакт, як ви кажете. Один 

з нас спуститься на вашу планету і поговорить з людством. Ми досі не 

знаємо, хто це зробить, і цей день уже визначений, ми більше не залежимо 

від вашої енергії. Ми дійшли до того, що нам довелося досягти. Звідти 

розпочнеться весь процес пробудження з планети. Як це станеться? Ви 

побачите це день у день. Тож зачекайте, ось і все. Ті, хто чекає цього дня з 

любов’ю, піднімуть зброю і прийдуть нам аплодувати. Переважна більшість 

цього не робить. Тому зверніть пильну увагу на власну поведінку щодо 

інших. Ми не хочемо, щоб на вас напали або насміхалися. Якщо ви хочете 

прийняти нас з любов’ю, зробіть це від щирого серця. Наповніть нас 

радістю і прийміть нас. Будьте впевнені, що ми відчуємо вашу любов, але 

ви не повинні виставляти себе, в цьому не буде потреби. Відчуйте нас, і ми 

відчуємо вас. Тож ось чудова новина. Не звертайте уваги на тих, хто 

оголошує дати, адже лише великі лідери знають дату і точно не розкриють 

її. Не вірте тим, хто дає дати. Всі для цього. У потрібний час ми просто 

скажемо вам розкрити себе. І все буде розкрито. Буде просто швидко і 

легко бути готовим. Ті з вас, хто нас любить, влаштовують свої серця на 

святкування, тому що ми приїжджаємо. Тим, хто все ще сумнівається, як ви 

кажете, вони заплатять, щоб побачити, тому знайте, що це досяг 

оптимальної точки. Це ідеальна точка?, Ні. Це просто? Ні. Чи буде тихо? Ні, 

але я можу запевнити вас, що цього ніколи не було б, тому ми повинні 

розпочати процес. Те, що нам довелося зробити на його поверхні (поверхні 

планети), вже зроблено. Будьте готові, не занепокоєні, а просто готові, щоб, 

коли ваше небо темніло, не через брак світла, а за розміром наших 

кораблів, ви знаєте, що настав час, вони тут, і в цей момент всі наші 

галактичні брати аплодують вам, бо вони матимуть знання та впевненість, 

що марш визволення людського роду буде спрацьований. Ти благословен 

сьогодні, завтра і назавжди. Ми відправляємо дуже міцне і жорстке обійми 

кожному з вас, ми - працівники світла 

 


